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door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 
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VRAGEN van de Partij van de Arbeid van mevrouw E. van Lente, de Christenunie 

van de heer M. Verhoef, D66 van mevrouw G.E.J. Copini-van der Meulen, de 

Stadspartij van de heer J. Bolhuis, de VVD van de heer M.D. Blom en van Student en 

Stad van de heer J.P.A. van Rooij betreffende GHBS en de Basis op orde. 

(Binnengekomen: 15 november 2012). 

 

Verenigingen maken de sport. En sport is van groot belang voor alle stadjers. De 

fracties van PvdA, Christenunie, D66, Stadspartij, VVD en Student en Stad hebben 

onderstaande vragen voor het college over de accommodatie van hockeyvereniging 

GHBS en daarmee samenhangend een aantal meer algemene vragen over 

sportaccommodaties en Basis op Orde.  

 

GHBS 

Op dit moment worden door de gemeente de laatste voorbereidingen getroffen om een 

vierde hockeyveld mogelijk te maken voor GHBS op sportpark Corpus den Hoorn. 

GHBS heeft nu ongeveer 1200 leden en beschikken over 3 velden Deze uitbreiding 

maakt het mogelijk dat de sterk gegroeide vereniging alle thuiswedstrijden ook weer 

daadwerkelijk thuis gaat spelen en de wachtlijstbij de jeugd opgeheven kan worden.  

 

Al langere tijd, sinds 2008, heeft het bestuur van GHBS plannen om het clubgebouw 

te verbouwen en uit te breiden. De huidige accommodatie dateert uit de jaren ’70 en is 

veel te klein voor het huidige GHBS. Gecombineerd met de sterke groei van de 

vereniging en de uitbreiding van het aantal velden, lijkt verbouw en uitbreiding van 

het clubhuis dan ook een logische volgende stap. Temeer daar de vereniging 

voldoende middelen heeft om de financiële last hiervoor te dragen.  

 

In een recent werkbezoek van de raadscommissie Onderwijs & Welzijn aan GHBS 

bleek de commissie dat deze plannen niet snel uitgevoerd kunnen worden. Oorzaken 

die genoemd worden zijn de uitvoering van Basis op orde, en dan in het bijzonder de 

vraag of clubhuizen allemaal in eigendom van de gemeente moeten komen, en de 

opstelling van banken bij het verstrekken van leningen. De banken hebben immers 

geen onderpand als de gemeente eigenaar is van de grond en de clubhuizen. 

 

Ook rondom de was- en kleedruimtes van GHBS bestaan zorgen. Ook deze zijn al 

langere tijd niet meer toereikend en met het oog op het vierde veld en de groei van de 

vereniging zullen deze zorgen toenemen.  

 

Basis op Orde 

In de begroting 2013 is te lezen dat Basis op Orde beoogt in beeld te brengen hoe de 

afspraken op ieder sportcomplex liggen tussen gemeente en gebruikers ten aanzien 

van vastgoed en nutsvoorzieningen. De gemeenteraadsfracties begrijpen uit contacten 
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met sportverenigingen dat de gevolgen van Basis op Orde verstrekkend kunnen zijn. 

Vanuit dat perspectief zou de raad graag nauwer betrokken worden bij Basis op Orde.  

 

De fracties van PvdA, Christenunie, D66, Stadspartij, VVD en Student en Stad 

hebben op grond van het bovenstaande de volgende vragen aan het college: 

 

1) Is het college het met genoemde fracties eens dat het gezien de grootte van de 

vereniging hoog tijd wordt dat het clubgebouw van GHBS verbouwd en 

uitgebreid wordt? Zo ja, op welke manier kan deze verbouwing en uitbreiding 

van het clubhuis van GHBS op zo korte mogelijke termijn gerealiseerd worden? 

Zo nee, waarom niet?  

2) Of en zo ja hoe kan tegemoet gekomen worden aan de additionele behoefte aan 

was- en kleedruimte van GHBS? 

3) Bij de aanleg of uitbreiding van velden en andere accommodaties is het 

gebruikelijk dat de gemeente de investering doet en dat verenigingen via huur 

meebetalen aan de accommodaties. In hoeverre kan dit uitgangspunt ook van 

toepassing zijn op de verbouw en uitbreiding van clubhuizen die in eigendom van 

de gemeente zijn?  

4) De gemeenteraad is slechts summier op de hoogte van Basis op Orde. Vanuit de 

verschillende verenigingen horen de raadsfracties wel geluiden over de 

uitwerking van Basis op Orde. Deze geluiden zijn niet allemaal positief en in een 

aantal gevallen lijken er grote financiële gevolgen te zijn voor verenigingen. Is 

het college bereid om informatie over Basis op Orde op korte termijn ter 

beschikking te stellen van de gemeenteraad? Het gaat dan om informatie over de 

doelstellingen van Basis op Orde, de (financiële) effecten van Basis op Orde voor 

de verenigingen en de effecten van Basis op Orde voor de ontwikkeling van de 

sport in Groningen.  

 


